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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            

 
Datum: 28. marca 2019 

         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 27. marca 2019, ob 16.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Bogdana Brilj, Tanja Cesar, Simon Erjavec, Matija Hočevar, Andrej 
Jevnikar, Leon Lobe, Branko Longar, Ana Moder, Franci Ostanek (prišel 
ob 16.11 uri), Blaž Ovnik, Nada Pepelnak, Mateja Povhe, Miha Sever, 
Branko Veselič (od 2. točke naprej), Nino Zajc in Silvo Zupančič 

  

Odsotni člani: Jože Avguštinčič, Franci Kepa, dr. Jože Korbar – opravičeno, mag. Gregor 
Kaplan in Špela Smuk 

  

Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 
• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: Andreja Perc, zapisnikarica 
• mag. Alojz Ratajc, namestnik predsednice Občinske volilne komisije 

(k 2. točki) 
• Miran Jurak, predsednik Zveze vinogradniških društev Dolenjske (k 3. 

točki, odšel ob 16.37 uri) 
• Štefanija Gliha, predsednica KS Veliki Gaber 
• Damjan Golob, predsednik KS Sela pri Šumberku 
• Rok Nose, Dolenjski list (odšel ob 16.37 uri) 

 
Sklic seje je bil posredovan v roku kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na spletni 
strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic začel z 4. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je bilo 
na seji prisotnih 14 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s predlaganega 
dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
 
Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji predlagani  
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 

27. 2. 2019  

2. Potrditev nadomestnega mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje 
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3. Predlog Podpore pri organizaciji 47. tedna cvička v Trebnjem v letu 2019 – prošnja 

za dodatna finančna sredstva  

4. Predlog Sklepa o začasnem financiranju Občine Trebnje v obdobju april – junij 2019 

– HITRI POSTOPEK 

5. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

6. Vprašanja in pobude članov sveta 

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 14 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 

27. 2. 2019  

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 27. 2. 2019. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 

Zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 27. 2. 2019 se sprejme 

in potrdi.  

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 14 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Potrditev nadomestnega mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje 

 
G. Ratajc, namestnik predsednice Občinske volilne komisije je povedal, da je Občinski svet 
Občine Trebnje na 3. redni seji ugotovil, da so nastali razlogi za prenehanje mandata članici 
Občinskega sveta Občine Trebnje, ge. Vidi Šušterčič, izvoljeni v 3. volilni enot, zaradi 
nezdružljivosti funkcije članice Občinskega sveta Občine Trebnje z delom v občinski upravi 
Občine Trebnje. S prenehanjem mandata članici Občinskega sveta Občine Trebnje je 
posledično prenehalo tudi članstvo v Komisiji za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo 
ter Odboru za okolje, prostor in infrastrukturo.  
Občinski volilni komisiji Občine Trebnje je bilo naloženo, naj ugotovi, kdo je naslednji kandidat 
na listi Stranke modernega centra - SMC, ki bo nadomestil občinsko svetnico, ki ji je prenehal 
mandat. 
Občinska volilna komisija je na svoji 1. redni seji, dne 13. 3. 2019 ugotovila, da je Branko 
Veselič naslednji kandidat na listi in v kolikor bo sprejel funkcijo nadomestnega člana v 
Občinskem svetu Občine Trebnje, bo izdala sklep, ki je priloga k predmetnemu gradivu.  
Branko Veselič je sprejel funkcijo nadomestnega člana, kar izhaja iz izjave z dne 18. 3. 2019.  
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje potrjuje nadomestni mandat v Občinskem svetu 
Občine Trebnje Branku Veseliču, roj. 25. 5. 1959, stan. Gubčeva cesta 10, 8210 
Trebnje. 
 

II. Nadomestnemu članu se izteče mandat hkrati z iztekom mandata Občinskemu 
svetu. 

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 14 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklepa sta bila sprejeta. 

 
Župan Alojzij Kastelic je novemu članu Občinskega sveta, g. Branku Veseliču čestital za 
potrditev mandata in ga povabil, da zasede svoje mesto v Občinskem svetu.  
 
G. Branko Veselič se je ob 16.05 uri prevzel funkcijo občinskega svetnika in od takrat naprej 
je bilo na seji prisotnih 15 članov Občinskega sveta.  
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Podpore pri organizaciji 47. tedna cvička v Trebnjem v letu 2019 – prošnja 

za dodatna finančna sredstva  

 
G. Miran Jurak, predsednik ZDVD je podal kratko obrazložitev in povedal, da so sledili 
predlogom, ki so bili podani na decembrski seji Občinskega sveta, da bi aktivnosti, povezane 
s Tednom Cvička in občino Trebnje, predstavili širše.  
Zato nameravajo 18. maja, nekaj dni pred Tednom cvička, na Pogačarjevem trgu pripraviti 
dogodek pod naslovom Dolenjska, cviček in občina Trebnje se predstavijo. Predstavili bi se 
dolenjski vinarji, proizvajalci suhomesnatih izdelkov, turistične kmetije in TIC Trebnje. 
Vključena bo promocija turističnih destinacij trebanjske občine. »Računamo, da bi bilo 12 ali 
13 stojnic na tistem prostoru,« je še dodal g. Jurak. 
 
V razpravi je ga. Cesar dejala, da jo veseli, da so na ZDVD zadevo zastavili širše, vendar je 
dejala, da je Občina namenila že dovolj denarja za pripravo osrednje dolenjske vinogradniške 
prireditve. Tudi z sredstvi katere je Občina že namenila, bi lahko izpeljali tudi to dodatno 
promocijo. »Mi smo tukaj, ker so nam ljudje zaupali, da bomo z občinskim denarjem ravnali 
racionalno. Najbolj pametno je, da ta predlog ne podpremo,« je menila. Zanimalo jo je tudi, 
kakšni bi bili pozitivni učinki dogodka v Ljubljani za njihovo občino? 
 
G. Ovnik je najprej pohvalil dobro organizacijo prireditve v preteklih letih, ko je potekala v 
Trebnjem, zato verjame, da bo tudi letos tako. A kot je povedal, je bilo že na prvi prošnji 
predvideno, da bo prireditev deloma potekala tudi v Ljubljani. »Kaj se s tem novim predlogom 
spreminja,« se je spraševal. 
 
G. Jurak je povedal, da je plan aktivnosti promocije, da se gre v soboto, 11. 5., na eno stojnico 
v Ljubljano in za ta dogodek je bilo mišljeno v prvi vlogi.  
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Dogodek za katerega so zaprosili dodatna sredstva pa je mišljen širše, tudi Občinski svet je v 
razpravi pokazal, da je temu naklonjen in zato so se dodatno odločili za ta dogodek. Gre za 
predstavitev Dolenjske, cvička, gre za celodnevni vodeni dogodek, z vsemi aktivnostmi.  
 
Župan je dejal, da je to izjemna priložnost za promocijo občine. »Vsaka taka prireditev ima 
precej učinkov na živahnost mesta, na gospodarski utrip in drugo.« Predlog je bil podan v 
obravnavo, zaradi zahtev svetnikov za dodatno promocijo, na decembrski seji, je še poudaril.   
 
Ga. Pepelnak je bila presenečena nad takšnim odzivom nekaterih svetnikov, saj so po njenih 
besedah vinogradniki sledili predlogom, ki so jih nekateri podali na decembrski seji.  
 
Ga. Povhe je odgovorila, da so se takrat pogovarjali o možnostih razširitve programa, vendar 
v takrat predstavljenih finančnih okvirjih.  
Dodala je še, da se ji zdi takšen predlog dodeljevanja občinskih sredstev neprimeren in 
diskriminatoren do ostalih društev v občini, ki se morajo prijaviti na različne razpise. »Prav je, 
da za vse veljajo enaki pogoji,« je zatrdila.  
Podobnega mnenja je bil tudi g. Zajc, ki se je spraševal, kakšen zgled bi s tem, če bi to podprli, 
dali ostalim društvom. Potrebno je poskrbeti za strategijo razvoja turizma.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje se obvezuje, da bo v predlogu proračuna za leto 2019 zagotovil 
dodatna sredstva za sofinanciranje dogodka Dolenjska, cviček in občina Trebnje se 
predstavijo, na Pogačarjevem trgu v Ljubljani, v soboto 18. maja 2019.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 16 

 ZA so glasovali: 6 

 PROTI so glasovali: 8 

  

  Sklep ni bil sprejet. 

 
 K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o začasnem financiranju Občine Trebnje v obdobju april – junij 2019 

– HITRI POSTOPEK 

 
G. Pirc je podal kratko obrazložitev in povedal, da se s sklepom določa in ureja začasno 
financiranje Občine Trebnje v obdobju od 1. 4. do 30. 6. 2019. Obdobje začasnega financiranja 
se določa še za nadaljnje tri mesece, glede na to, da proračun Občine Trebnje za leto 2019 še 
ni sprejet, saj občina za svoje delovanje potrebuje in uporablja finančna sredstva.   
 
V razpravi je ga. Povhe povprašala glede rokovnika sklica proračunske seje.  
Župan je podal odgovor, da je potrebno pripraviti še obrazložitve proračuna in obrazložitve 
NRP-jev, predvideva se, da bo sklic seje v naslednjem tednu, v nasprotnem primeru teden 
kasneje.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  

Na podlagi tretjega odstavka 33. člena Zakona o javnih financah Občinski svet Občine 
Trebnje sprejme Sklep o začasnem financiranju Občine Trebnje v obdobju april - junij 
2019. 
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Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet. 

 
K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 4. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   

- Zapisnik konstitutivne seje Sveta j. zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 14. 5. 
2018 

- Zapisnik 1. seje Sveta j. zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 20. 12. 2018 
- Zapisnik 2. seje Sveta j. zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 26. 2. 2019 
- Zapisnik 1. korespondenčne seje Sveta j. zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 

11. 1. 2019  
- Zapisnik 3. seje Sveta Osnovne šole Trebnje z dne 27. 9. 2018 
- Zapisnik 1. seje Sveta j. zavoda CIK Trebnje z dne 25. 9. 2018 
- Zapisnik 3. seje Sveta j. zavoda Zdravstveni dom Trebnje z dne 27. 2. 2019 
- Zapisnik 5. seje Sveta Vrtca Mavrica Trebnje z dne 12. 10. 2018 
- Zapisnik 10. seje Sveta ustanoviteljic j. zavoda CIK Trebnje z dne 14. 2. 2019.  

 
K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Ovnik je povprašal glede gradnje vrtca v Šentlovrencu, saj je bila na seji Sveta Vrtca 
Mavrica Trebnje izražena želja po dodatnih informacijah.  
 
Župan je odgovoril, da Občina vodi investicijo v smeri odprtja vrtca z mesecem septembrom. 
Izpostavil je potrebo po ureditvi poplavne študije, pojavlja pa se nekaj težav s pridobivanjem 
soglasij.  
 
G. Zajc je izpostavil pobudo staršev, ki kroži po internetu, ki imajo otroke v javnih vrtcih Občine 
Trebnje, glede znižanja plačila vrtca mladim družinam, ki imajo stanovanjske kredite.  
Povedal je, da naj bi se obrnili tudi na župana in člane občinskega sveta, zanimalo ga je zakaj 
peticije kot svetnik ni prejel.  
 
Župan je odgovoril, da je bila peticija aktualna okoli volitev, saj so novinarji tudi njega spraševali 
o zadevi. Povedal je, da je plačilo vrtca lahko tudi zastonj, le da bo možnost kje vzeti sredstva.  
Pojasnil je svoje stališče in povedal, da Občina že sedaj plačuje cca 70 % oskrbnin za vrtce 
za starše, glede na njihov socialni položaj in ne vidi vzroka, da bi to povečevali, razen, če bo 
to v okviru mladinskih programov, kjer se za ta namen v proračunu zagotavlja 15.000,00 EUR 
(subvencije komunalnega prispevka, ali za tiste, ki imajo najet stanovanjski kredit).  
 
Izpostavil je, da bo kot družba potrebno  razmisliti o nekaterih zadevah, kajti občina z glavarino, 
ki jo prejme, ne bo mogla zagotavljati sredstva za vse. Glede peticije je povedal, da na uradni 
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elektronski naslov Občine Trebnje, obcina.trebnje@trebnje.si ni bilo prejete nobene peticije, 
kakšnega »filtra« pa Občina tudi nima.  
Ga. Cesar je povprašala ali ravnatelj OŠ Trebnje, g. Rado Kostrevc Občino seznanja s 
situacijo, ki bo v osrednji šoli v Trebnjem v jeseni, čez leto. Kot starš otroka v šoli je seznanjena 
s tem kakšne velike generacije prihajajo. Čez štiri leta se ne ve kam bodo ti otroci šli v šolo, je 
poudarila.  
 
Župan Alojzij Kastelic je odgovoril, da je trebanjska šolo obiskovalo že 1.100 učencev, danes 
jo obiskuje 960 učencev. Pričakuje se, da se bo šola v treh, štirih letih razbremenila z šolo 
Dolenja Nemška vas, ki bo ostala podružnična šola, s približno dvema oddelkoma po letniku.  
Trenutna situacija se bo reševala tako, da se bo na CIK za nekatere letnike prilagodilo 
prostore, dolgoročno pa bo potrebno razmišljati o: 

1. dograditvi PŠ Dolenja Nemška vas,  
2. prilagoditvi šole v Trebnjem.  

 
Pojasnil je, da šola zagotavlja veliko izbirnih predmetov, devetletka je uvedla tudi nivojski pouk, 
kar pomeni, da se te razrede razdeli, vendar bi za dodatne pomoči, ki so utemeljene na podlagi 
izdanih odločb, potrebovali precej manjših prostorov. Tej prilagoditvi se bo potrebno posvetiti. 
 
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 16:55 uri.       
 
  
   
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


